
 
 
 

 
Armenia: ‘insufficient progress’ on PACE demands, an urgent 
debate therefore warranted 
 
Strasbourg, 20.06.2008 – An urgent debate on Armenia at the plenary session of the 
Parliamentary Assembly of the Council of Europe (PACE) is warranted, according to the 
head of PACE’s Monitoring Committee. 
 
Progress made so far by the Armenian authorities in meeting the Assembly’s demands 
following the February 2008 post-election violence has been judged insufficient by the 
committee’s co-rapporteurs Georges Colombier (France, EPP/CD) and John Prescott 
(United Kingdom, SOC), its chair Serhiy Holovaty said in a letter today to the Assembly’s 
President. 
 
The two parliamentarians made a two-day visit to the country (16-17 June) to assess 
progress, in line with an earlier decision taken by the committee in Kyiv. 
 
 
 
Arménie : des « progrès insuffisants » concernant les exigences 
de l’APCE, un débat d’urgence est donc nécessaire 
 
Strasbourg, 20.06.2008 – Un débat d’urgence sur l’Arménie en session plénière de 
l’Assemblée parlementaire du Conseil de l’Europe (APCE) est nécessaire, de l’avis de 
Serhiy Holovaty, Président de la Commission de suivi de l’APCE. 
 
M.  Holovaty déclare dans une lettre adressée aujourd’hui au Président de l’Assemblée que 
Georges Colombier (France, PPE/DC) et John Prescott (Royaume-Uni, SOC), les co-
rapporteurs de la Commission, ont jugé insuffisants les progrès réalisés à ce jour par les 
autorités arméniennes en réponse aux exigences formulées par l’Assemblée à la suite des 
violences survenues en février 2008 après les élections. 
 
Les deux parlementaires ont effectué une visite de deux jours dans le pays (16-17 juin) afin 
d’évaluer les progrès réalisés, conformément à une décision antérieure prise par la 
commission à Kiev. 
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